
Referat af generalforsamling i Bogense Forsyningsselskab den 22.september 2021 på Bogense 

Hotel. 

 

 

Formanden, Poul Rasmussen, bød velkommen og foreslog på bestyrelsens vegne advokat 

Søren Olesen som dirigent. 

Der var ingen modforslag og Søren Olesen var valgt. 

 

Dirigenten konstaterede, at det formelle omkring indkaldelse til generalforsamlingen var i 

orden, men at denne i henhold til vedtægter skulle have været afholdt inden udgangen af maj 

måned. 

Med baggrund i de da gældende coronaregler havde dette ikke været muligt og bestyrelsen 

havde derfor valgt at udsætte generalforsamlingen til i dag. 

Dirigenten spurgte, om der var indvendinger med generalforsamlingen lovlighed, hvilket ikke 

var tilfældet og det konstateredes at generalforsamlingen kunne anses som lovlig. 

 

Dirigenten gik herefter videre til punkt 2 – formandens beretning. 

 

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til beretningen og den var dermed godkendt. 

 

Under punkt 3 – fremlæggelse af årsrapporter til godkendelse – gav dirigenten ordet til 

statsaut. revisor Lars Knage Nielsen, der gennemgik regnskaberne for både varme og vand og 

gav forklaringer på de poster i regnskaberne, som kunne kræve yderligere orientering – 

herunder forskellen mellem det prismæssige og det takstmæssige regnskab. 

 

Der var ingen spørgsmål og regnskaberne blev godkendt. 

 

Punkt 4 – Fremlæggelse af budget for indeværende år til godkendelse blev ligeledes foretaget 

af Lars Knage Nielsen og der var heller ikke her indvendinger, hvorefter budgetter blev 

godkendt. 

 

Punkt 5 – Forslag fra bestyrelsen – der var ingen forslag. 

 

Punkt 6 – Forslag fra andelshaverne – der var ingen forslag- 

 

Punkt 7: Valg til bestyrelsen 

 

                 På valg var: 

                 Finn Hansen og 

                 Jørgen Simonsen 

 

Der var ingen modforslag og begge blev genvalgt. 

 

 

 

 

 

 



Punkt 8 – valg af suppleant 

 

                  På valg var: 

                  Jens Jørgen Clausen 

 

Der var ingen modforslag og Jens Jørgen Clausen blev genvalgt. 

 

Punkt 9 – valg af revisor 

 

                  På valg var: 

                  Lars Knage Nielsen, Deloitte 

 

Der var ingen modforslag og Lars Knage Nielsen blev genvalgt. 

 

Punkt 10 – Eventuelt 

 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at alt kunne drøftes, men intet vedtages under eventuelt. 

 

Bent Rasmussen spurgte til, hvorvidt Forsyningsselskabet havde andre brændselskilder inde i 

billedet. 

Driftschef Peter Lind besvarede spørgsmålet ligesom han også redegjorde for forholdene i 

forbindelse med Bent Rasmussens spørgsmål vedrørende vores fjernelse af vore gasmotorer. 

 

Åse Ulriksen fik ordet og benyttede lejligheden til at takke alle omkring Forsyningsselskabet 

for et godt udført arbejde. 

 

Da der ikke var flere spørgsmål eller kommentarer kunne dirigenten afslutte 

generalforsamlingen med et tak for god ro og orden og gav generalforsamlingen tilbage til 

formanden, der til gengæld takkede Søren Olesen for en god og kyndig ledelse og gentog sin 

tak til dem der var mødt op og til personale og bestyrelseskolleger, hvorefter han hævede 

generalforsamlingen. 

 

For referat 

Poul Rasmussen 

                  


